
Saramonic K9 Local Upgrade Guide

For Pre-Launch Samples Only

Important Notes:

a. Do not rename any upgrade files.

b. If the firmware version is not V1.9.9.014.016 after the upgrade, restart the upgrade
process.

c. Each device (2TX and 1TX) must complete the entire upgrade process individually.

The following are the specific steps:

a. Insert the SD card into the TX unit (RX unit does not require an SD card).

b. Power on the TX unit and navigate to DEVICE MGMT＞SYS＞READ.

c. Connect the TX unit to a computer via a USB cable. The computer should recognize
it as a USB drive.

d. Copy the upgrade files to the root directory of the USB drive that appears on the
computer. Ensure that the correct files are placed in the corresponding TX/RX
folders and do not modify the file names. If the TX unit fails to copy the files or an
error occurs, format the SD card in the computer before retrying:

- TX unit: Format as FAT32 with a 32 KB allocation unit size.
- RX unit: Format as FAT with the default allocation unit size.



TX Formatting RX Formatting

e. Exit READ mode, navigate to the UPGRADE, and confirm to start. The device will
upgrade and automatically reboot once completed.

TX: Select Confirm to start the upgrade.



RX: Select Confirm to start the upgrade.

Upgrading Process and Completion

f. After the device successfully reboots, go to DEVICE MGMT＞SYS＞VERSION,
check the firmware version: V1.9.9.014.016.

The above picture is only for reference. Please refer to V1.9.9.014.016 for the correct version number.



Saramonic K9固件升级指南

仅限发布前测试样机使用

升级前注意事项：

1. 不能修改任何文件命名；

2. 升级后固件版本应为 V1.9.9.014.016，如果不是，请重新升级；

3. 每一个设备（2TX，1TX）都需要分别经过以下升级步骤。

以下为具体操作步骤：

1. TX先将 SD卡塞进卡槽（RX不用），开机，进入菜单，设备管理＞系统设置

＞读取模式，插入 USB线连接到电脑，电脑会弹出 U盘。

2. 拷贝升级文件到电脑弹出的 U盘根目录（文件 TX/RX对应文件夹里面的文件，

不要修改名称）。如 TX提示无法拷贝或者拷贝不成功，则电脑端格式化 SD卡

后，再拷贝。

1. TX格式化为 FAT32，分配单元 32 KB。

2. RX格式化为 FAT分配单元默认配置。



TX格式化 RX格式化

3. 退出读取模式，进入升级菜单，开始升级，直到提示升级成功，设备自动重启。

TX界面如下：选择确定开始升级



RX界面如下：选择确定开始升级

升级过程及结束页面

4. 设备升级成功自动重启后，进入菜单，设备管理＞系统设置＞版本信息，查看

版本 V1.9.9.014.016。

上图仅作为版本号页面示意。正确版本号请以 V1.9.9.014.016为准。


